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Emne: Forfordeling... 
 

Til Trafikudvalget ved 
 
Formand Lennart Damsbo-Andersen (S) 
 
Hej Lennart og resten af Trafikudvalget 
 
Jeg har et spørgsmål til jer alle. Hvorfor er det vigtigere, at hovedvejen til Kalundborg og 
hovedvejen udenom Holstebro skal være motorveje, hvorimod den dobbelte hovedvej rundt om 
Ribe, med mere trafik end begge førnævnte, end ikke kan bevilges penge til en 2+1 vej (A-
løsningen)? 
 
Vedhæftede billeder er Trafikstyrelsens tal for trafikken på de enkelte strækninger! 
 

 

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2016-17
TRU Alm.del  Bilag 145
Offentligt

mailto:fsa1956@hotmail.com


 

 
 
Mvh 
Finn Andersen 
Buntmagervej 18 
6710 Esbjerg V 
 


	Fra: Finn Andersen [mailto:fsa1956@hotmail.com]  Sendt: 17. januar 2017 06:22 Emne: Forfordeling...

